

عرض تاج أبراج بحيرات الجميرا دبي (يسري العرض حتى 26 نوفمبر 2024)
Taj Jumeirah Lakes Towers Dubai offer (Valid until 26 November, 2024)

<p>Offer: 20% off f&b at TJ's, Nonya, Shamiana, Paros</p> <p>Terms and conditions</p> <ul style="list-style-type: none">• Offer is valid on payment with DIB Credit Card only• Prior reservation is required and Dubai Islamic Bank offer to be quoted during the booking to avail the offer• The offer is applicable for a maximum of 4 guests (including the cardholder per table)• Offer is not applicable in conjunction with any discounts or promotion offer/ banqueting events.• Offer cannot be exchanged for cash or refund• The offer is applicable on Halal foods and beverages services only.• Offer is not applicable on Sharia non-compliant activities and services• Offer is valid until 26th Nov 2024• DIB Credit Card T&C Apply Click here	<p>العرض: خصم نسبته 20% على المأكولات والمشروبات في تي جيه، نونيا، شاميانا، باروس</p> <p>الشروط والأحكام</p> <ul style="list-style-type: none">• يسري العرض عند الدفع باستخدام بطاقات الائتمان من بنك دبي الإسلامي فقط• يلزم الحجز مسبقًا والإشارة إلى عرض بنك دبي الإسلامي خلال الحجز للاستفادة من العرض• يسري العرض على 4 نزلاء بحد أقصى (بما في ذلك حامل البطاقة لكل طاولة)• يسري العرض على طاولة واحدة فقط• لا ينطبق العرض بالتزامن مع أي خصومات أو عروض ترويجية/فعاليات الولايم.• لا يجوز استبدال العرض نقدًا أو رد المبلغ المدفوع.• لا يسري العرض إلا على خدمات الأطعمة والمشروبات الحلال.• لا ينطبق العرض على الأنشطة والخدمات غير المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية• يسري هذا العرض حتى 26 نوفمبر 2024• تُطبق شروط وأحكام بطاقات الائتمان من بنك دبي الإسلامي اضغط هنا
--	--